
POSIEDZENIE ZARZĄDU 

POLSKIEGO ZWIĄZKU HOKEJA NA TRAWIE 

23/04/2024 ROKU 

W dniu 23/04/2023 r. o godz. 19:00 za pośrednictwem aplikacji zoom, odbyło się posiedzenie 
Zarządu Polskiego Związku Hokeja na Trawie (w dalszej części Zarząd PZHT). Posiedzenie 
otworzył Prezes PZHT Rafał Grotowski, który przywitał wszystkich przybyłych, nikt z Członków 
Zarządu nie zgłosił sprzeciwu, co do odbycia posiedzenia. Prezes poprowadził posiedzenia. 
Prezes poprosił Renatę Solnicę aby sporządziła protokół z zebrania. 

Sprawdzona została lista obecności, na podstawie której stwierdzono, że Zarząd zdolny jest 
do podejmowania uchwał. 

1. Rafał Grotowski - obecny 
2. Łukasz Kościelski - obecny 
3. Magdalena Antoniewicz – obecna 
4. Renata Solnica - obecna 
5. Magdalena Nazaret - obecna 
6. Marian Koperski – obecny 
7. Paweł Siegiel – nieobecny 
8. Krzysztof Zakszewski – nieobecny 
9. Piotr Wilkoński - nieobecny  
10. Zbigniew Juszczak - obecny 

W zebraniu uczestniczyło 7 członków Zarządu.  

Zaproszony został Krzysztof Rachwalski – Kierownik Wyszkolenia 

Planowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu i stwierdzenie poprawności jego zwołania; 



2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu; 

4. Omówienie spraw związanych z ZUS; 

5. Omówienie spraw związanych z Urzędem Skarbowym; 

6. Sprawy bieżące; 

7. Wolne głosy i wnioski; 

8. Zamknięcie posiedzenia Zarządu. 

Przyjęcie porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 osób. 

Oddano – 7 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw. 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego Posiedzenia Zarządu. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 osób. 

Oddano - 7 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

Omówienie spraw związanych z ZUS i Omówienie spraw związanych z Urzędem Skarbowym 

Prezes Rafał Grotowski przedstawił sytuacje finansową Związku. W związku z nieobecnością 
Sekretarza Generalnego na posiedzeniu wystosowano do niego maila z prośbą o 
poinformowanie o sytuacji finansowej. Nieobecność Sekretarza była usprawiedliwiona 
służbowym wyjazdem. 

Sprawy bieżące 

Pierwszy zabrał głos Rafał Grotowski i opowiedział członkom Zarządu jak idą przygotowania 
do Nafonal Cup w Gnieźnie, zostały poruszone sprawy związane z przyjazdem drużyn, 
sponsorami, wolontariuszami, transmisją meczów w telewizji. Magdalena Antoniewicz 
zaproponowała pomoc w temacie wolontariuszy.  

Drugim tematem podjętym w tej części posiedzenia było podjęcie uchwały o zwołaniu 
Walnego Zgromadzenia Delegatów na dzień 29.06.2024, stosowna ustawa została podjęta. 



W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 osób. 

Oddano - 7 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

Trzecim tematem podczas posiedzenia było wprowadzenie zmian do Regulaminu 
powoływania do kadry narodowej oraz stworzenie Regulaminu zwrotu kosztów dojazdów na 
akcje. Wstępne wersje zmian i regulaminów przedstawiła Renata Solnica i po 
przedyskutowaniu poprawek regulaminy wrócą do akceptacji na kolejnym posiedzeniu. 

Następnie głos zabrał Krzysztof Rachwalski i przedstawił kilka istotnych spraw: 

- poinformował o przyznanych stypendiach dla zawodniczek i zawodników, którzy zdobyli 
HME ( srebro i brąz ) 

- poinformował o czekiwaniu na decyzje Ministra w sprawie stypendiów dla trenerów  

- zaproponował zwiększenie stawek dla trenerów i sztabów współpracujących podczas akcji 
szkoleniowych , stosowna uchwała została podjęta. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 osób. 

Oddano - 7 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

- zaproponował wprowadzenie zmian do Regulaminu rozgrywek Ligi Seniorek na boiskach 
otwartych. Przedstawione zmiany zostały wprowadzone na prośbę drużyny MSC Sumczanka 
Sumy i pisemnie zaakceptowane przez pozostałe kluby. Stosowna uchwała została w tym 
temacie podjęta. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 7 osób. 

Oddano - 7 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

- przedstawił także sprawę trenera kadry seniorek Norberta Nederlofa, który to zgłosił 
rezygnację z pełnienia swojej funkcji i za porozumieniem stron umowa została rozwiązana. 

Na tym zakończył swoje wystąpienie Krzysztof Rachwalski 

Sprawy bieżące. 

• Zbigniew Juszczak zgłosił wniosek, na podstawie dyskusji dotyczącej kadr trenerskich 
o zwołanie posiedzenia zarządu poświęconego sprawom związanym z oceną jakości 
pracy trenerów kadr młodzieżowych 



• W sprawie współpracy z firmami transportowymi i wysokość stawek autokarowych, 
podjęto decyzję, że na drodze zapytania ofertowego będzie wybierana firma, która 
będzie świadczyła usługi przejazdów autokarowych. 

• Łukasz Kościelski jako Przewodniczący komisji konkursowej ds. wyboru Dyrektora 
Biura poinformował Zarząd o podjętych decyzjach w/w komisji na ten moment. 

Zamknięcie posiedzenia Zarządu 

Po wyczerpaniu porządku obrad i niezgłoszeniu innych wniosków Rafał Grotowski zakończył 
posiedzenie. 

(właściwe podpisy na oryginale) 


